
 
 
 
Referat fra møde i Børnehave udvalget tirsdag den 31. januar  2023 i 
Pindstrup Børnehus. 

 
Til stede: Michelle, Jonas, Tone, Zsuzsanna, Tina, Bente og Gitte.  
 
Referat:  
 
Gennemgang og godkendelse af budget 2023:  
Budgettet er godkendt og der laves en opdatering i fht. revideret børnetal omkring sommer. I fht. IT 
midler og behovet for at få skiftet flere Ipads ud, drøftede vi om der evt. er brugte Ipads i overskud 
fra nogle almen skoler der har fået chromebooks.  
Der er opbakning fra bestyrelsen til igen i år, at spørge til fremmøde på konferencedagene i 
september. Det forsøges allerede i år at flytte pædagogisk dag lidt længere væk fra efterårsferien.  

 
Kommunikationspolitik / AULA café eller evt. at der kommer et punkt på forældremødet 
vedr. AULA:  
Den tidligere udarbejdede kommunikationspolitik revideres til næste møde. På forældremødet 
skabes en mulighed for, at man kan komme med sine spørgsmål og kommentarer til ønsker til 
udvikling og husets brug af AULA.  
 
Jonas og Gitte mødes og afprøver noget af det omkring brugen af kalenderen, f.eks i fht. feriedage 
mv. og om det kan overføres til egen kalender, hvad man har indberettet.  
 
Forslag til hjemmesiden: Nogle billeder inde fra huset. Vi gennemgår den på næste møde.  
Ønske om en kalender med lukkedage mv: Gitte laver udkast og afprøver også kalenderfunktionen 
med Jonas som nævnt ovenfor.  

 
Indhold og struktur forældremødet d. 25. april. 
Et ønske om stuetid og at der skabes plads til valg, evt. lidt fælles orienteringspunkter sammen, 
AULA og derefter mere tid på den enkelte stue, så der også er plads til dialog forældrene imellem.  
Der skal laves en løbeseddel (dato, tidspunkt, se nærmere på AULA) eller invitation i papirform for 
at sætte fokus på mødet.  
 
I fht. valget til bestyrelsen:  
Tina stopper pr. 1/5 grundet flytning. 
Der skal vælges følgende på forældremødet: 
1 repræsentant for almen – vuggestue eller børnehave 
1 suppleant for special 
2 suppleanter for almen. 
Joanna har meddelt hun stiller op igen.  
 
 
Orienteringspunkter: 
Gitte orienterer om børnetal samt personalesituationen, samt ansættelse af pædagog til støttetimer 
og i vuggestuen.  
I forhold til vores APV handleplan i huset har vi haft en fokusuge med fokus på støj i sidste uge, 
med lege mv.  
 
 
Kl. 17.30 kom resten af Fællesbestyrelsen over og vi havde rundvisning i Børnehuset, lidt 
orientering om hvad vi har været optaget af hver især i udvalgene og der blev afsluttet med fælles 
spisning. 

 
 


